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Állampolgársági es-
küt tett egy Erdélyből 
letelepedett fiatal

KEREPESI  
KONZULTÁCIÓ  
a 310-es  
összekötő útról

Januártól módosult 
a kerepesi posták 
nyitvatartási ideje

Tájékoztatjuk a lakosságot, 
hogy a Magyar Posta Zrt. 2024. január
2-től a 2144 Kerepes, Mogyoródi út 19. cí-
men található Kerepes 1 posta és a 2144 
Kerepes, Béke utca 4. címen található 
Kerepes 2 Szilasliget posta nyitvatartási 
ideje az alábbiak szerint változott:
 HÉTFŐ: 08.00-12.00, 12.55-18.00
	 KEDD,	SZERDA,	CSÜTÖRTÖK:	
 08.00-12.00, 12.30 -15.00
 PÉNTEK: 08.00-12.00, 12.30-16.00
	 SZOMBAT,	VASÁRNAP:	zárva

Karikás Andrea 
Annamária 2024. január 
23-án Gyuricza László pol-
gármester előtt állampolgár-
sági esküt tett Kerepesen. 
Andrea Romániában szü-
letett Szilágy megyében, 
Zilah városában. Kiskora 
óta az volt a vágya, hogy 

Kerepesre költözhessen, ugyanis rengeteg 
közeli rokona él a városban.  Ötéves kora 
óta minden nyarat Kerepesen töltött. A ter-
vei között szerepel egy jó munkahely meg-
szerzése, és ezzel párhuzamosan szeretné a 
tanulmányait is folytatni.
 Ezúton gratulálunk és sok sikert kívá-
nunk!

Aláírásgyűjtésbe  
kezdett a lakosság
Két szilasligeti lakos, Sinka Krisztina és 
Kovács Melinda december ötödikén alá-
írásgyűjtésbe kezdett, ezzel elindítot-
ták a Kerepesi Konzultációt, amelynek az 
a célja, hogy a 310-es összekötő út meg-
valósításáról kérdezzék meg a lakossá-
got. Az aláírásgyűjtés másik céljaként 
kezdeményezték egy népszavazás kiírá-
sát az M3-M31 közötti összekötő út lehet-
séges nyomvonaláról. Ennek előzménye, 

HÍREK

Kerepes Város Önkormányzat Képviselő-testülete

2024. február 12-én (hétfőn)  
18 órai kezdettel
KÖZMEGHALLGATÁST tart.
A KÖZMEGHALLGATÁS HELYSZÍNE:
SZABÓ MAGDA MŰVELŐDÉSI HÁZ ÉS KÖNYVTÁR
 2144 Kerepes, Templom u. 3. 
A KÖZMEGHALLGATÁS NAPIRENDI PONTJA:
 Az M31-es és az M3-as között tervezett 
 összekötő út nyomvonalának módosítása
MEGHÍVOTT VENDÉGEK: 
 A beruházást koordináló Építési  
 és Közlekedési Minisztérium  
 képviselője  és az út tervezői.

Gyuricza László Róbert polgármester

MEGHÍVÓ  
KÖZMEGHALLGATÁSRA

hogy még 2023. december 5-én Kerepesen 
egyeztettek a minisztérium képviselői és 
a tervezők az önkormányzattal, amelyre 
Gyuricza László polgármester meghívta 
Kerepes lakosságát is. A város polgármes-
tere az ügyről 2023. november 27-én ka-
pott egy hivatalos megkeresést az Építési 
és Közlekedési Minisztériumtól, hogy – 
a mogyoródiak kérésének eleget téve – az 
M3-M31 közötti összekötő út Mogyoród 
felőli nyomvonalát módosítani szeretnék. 
A Mogyoród Hegyközség által támoga-
tott nyomvonalterv Kerepesen elfogadha-
tatlan. A képviselő-testület december 7-i 
ülésén sürgősséggel tűzte napirendre a té-
mát és egyhangúlag elutasították az új 
nyomvonalat. A közösségi médiában nagy 
visszhangot kiváltó új tervet Kerepes la-
kossága is elutasítja. Ebben a kérdésben 
február 12-én, hétfőn tart a város egy köz-
meghallgatást.

Ismét három bizottsága  
van az önkormányzatnak
2023 elején megszüntették a Városüze-
meltetési, Környezetvédelmi és Közbiz-
tonsági Bizottságot. A bizottság elnöke, 
Németi Beáta megtámadta a Kormány-
hivatalnál a testületi döntést. Mivel 
a bizottság megszüntetését nem kö-
vette az SZMSZ módosítása, ezért a 
Kormányhivatal helyt adott a képvise-
lő asszony kérelmének. A mostani testüle-
ti döntés értelmében ismét megalakították 
a Városüzemeltetési, Környezetvédelmi 
és Közbiztonsági Bizottságot. Ennek el-
nöke Németi Beáta, tagnak választot-
ták Záborszky Edét, külsős tagnak pe-
dig Balog Margitot. Ezzel egy időben 
Záborszky Ede képviselő a Pénzügyi, 
Ügyrendi és Fejlesztési Bizottságban meg-
szüntette a tagságát, a helyére Nagy Irén 
képviselőt választották.

Továbbra is biztosított 
a fogászati ellátás Kerepesen
Kerepes város közigazgatási területén 
két fogorvosi körzet működik. Kerepes 
Város Önkormányzata az 1-es számú fog-
orvosi körzetben, valamint a 2-es szá-
mú fogorvosi körzetben 2019. január 29-
től dr. Vigh Beatrix és Társa Bt.-vel kötött 
feladatellátási szerződést. 
 A feladatellátási szerződések határo-
zott időtartamra, öt évre szólnak, ame-

lyek 2024. január 28-án meg-
szűntek. A képviselő-testület 
úgy döntött, hogy a 2-es szá-
mú vegyes fogorvosi körzet-
re dr. Vigh Beatrix és Társa 
Bt.-vel – 2024. január 29-
től 2029. január 28-ig, ha-
tározott idejű – fogorvosi 
feladatellátási szerződést köt. 
Az 1-es számú vegyes fogor-
vosi körzetre dr. Vigh Beatrix 
és Társa Bt.-vel fennálló fog-
orvosi feladatellátási szerző-
dést 2024. április 30-ig meg-
hosszabbítja. A folyamatos 

orvosi ellátás érdekében a képviselő-tes-
tület az 1-es számú vegyes fogorvosi 
körzetre - amelyet 2024. május 1-től kel-
lene betölteni - felhívást tesz közzé.

Kihirdették a felszíni vízrendezésre 
és csapadékvíz-elvezetésére  
kiírt pályázat győztesét
2023-ban a csapadékvizek által 
okozott problémák szükségessé 
tették Kerepes egész területén a 
felszíni vízrendezés és csapadék-
víz-elvezetésére vonatkozó 2016-
os engedélyes tervdokumentáció 
felülvizsgálatát. A nyílt ajánlat-
tételi eljárásra négyen pályáz-
tak. A legelőnyösebb ajánlatot a 
NALA-MI Kft. (székhelye: 2146 
Mogyoród, Templom utca 9.) 
adta, bruttó: 6  096  000 Ft ajánlati 
árral, így ezzel a pályázóval köt-
nek szerződést. 

Elutasította a képviselő-testület  
az M3-M31 közötti összekötő  
út tervezett nyomvonalát
November 27-én arról tájékoz-
tatta Kerepes önkormányza-
tát az Építési és Közlekedési 
Minisztérium, hogy az M3-
M31 közötti összekötő út 
Mogyoród felőli nyomvona-
lát Mogyoród Hegyközség 

kezdeményezésére újraterveznék. 2023. 
december 5-én egyeztetés történt a mi-
nisztérium illetékeseivel, ahol Kerepes 
Önkormányzata jelezte: a minisztériumi 
átirathoz készült térképszelvényen a lila 
színnel jelölt nyomvonalterv Kerepes szá-
mára nem elfogadható. A képviselő-tes-
tület december 7-ki ülésén sürgősséggel 
tűzte napirendre a témát és egyhangúlag 
elutasították az új nyomvonalat. Egyöntetű 
volt a vélemény, hogy a lakosságot, akár 
egy közmeghallgatás keretében is meg 
kell hallgatni, ki kell kérni a véleményü-
ket (azóta eldőlt, hogy február 12-én tar-
tanak lakossági fórumot erről a kérdés-
ről – szerk.). Határozatba foglalták, hogy a 
kerepesi polgárok véleményének megkér-
dezése után újabb döntést hoznak a terve-
zettel kapcsolatban.  Polgár 

A KÉPVISELŐ-TESTÜLET NEM TÁMOGATJA  
a tervezett összekötő út új nyomvonalát
A 2023. december 7-én megtartott testületi ülésen összesen 19 napirendi pontot tárgyaltak a 
képviselők. Ezen az ülésen többek között rendeletben módosították az önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatát, felülvizsgálták a fogászati alapellátás biztosítására kötött szerződéseket, 
győztest hirdettek a felszíni vízrendezésre és csapadékvíz- elvezetésére kiírt pályázat esetében, 
döntöttek arról, hogy újabb eszközöket helyeznek ki az Állomás utcai és az Alföld utcai játszótérre. 
A képviselő-testület jóváhagyta a Halász utca, a Fecske utca és a Holland utca kivitelezési 
beszerzési eljárás lezárását és az utak terveinek elkészítését, elutasították az M3-as Mogyoród 
csomópont és az M31 autópálya között tervezett 310-es számú főút új nyomvonal tervét. Zárt 
ülésen döntöttek arról, hogy nem adják ki az arany díszoklevelet és a Kerepes Kultúrájáért díjat. 

TESTÜLETI ÜLÉS
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INTERJÚINTERJÚ

K ezdjük a beszélgetést az önkor-
mányzat munkájával! A képvise-
lő-testület 2023-ban több fontos 

döntést is hozott: az egyik ilyen volt a bi-
zottságok átalakítása. Először megszüntet-
ték a Városüzemeltetési, Környezetvédelmi 
és Közbiztonsági Bizottságot, majd ősz-
szel újra három bizottság működését sza-
vazta meg a testület. Milyen okokra ve-
zethető vissza az oda-vissza alakulás? 
Hatékonyabbá vált-e ezek után a képvise-
lő-testület működése?
 – Továbbra is az a véleményem, hogy 
bőven elegendő két bizottság a műkö-
déshez! Megüresedett egy hely a Vá ros-
üzemeltetési Bizottságban, és az akkor 
meglévő személyi ellentétek miatt hóna-

pokon keresztül nem sikerült sem új ta-
got választani, sem a bizottságot működtet-
ni. Akkoriban Záborszky Ede képviselőnek 
volt egy olyan javaslata, hogy szüntessük 
meg a Városüzemeltetési Bizottságot, ame-
lyet a testület többségileg meg is szavazott. 
Azonban ezt a szavazást nem követte az 
SZMSZ módosítása, így Németi Beáta kép-
viselő megtámadta a Kormányhivatalnál a 
testületi döntést. Néhány hónap alatt – amíg 
tartott az ügy – azonban annyira megvál-
tozott Záborszky Ede képviselő vélemé-
nye, hogy a korábban megszüntetésre java-
solt, de végül újból létrehozott bizottságban 
– az ismételt szavazáskor – pozíciót szán-
dékozott vállalni. Így a Városüzemeltetési 
Bizottság ismét működik, azóta már a har-
madik tagot is megválasztottuk. 

– Az önkormányzati választásokig még 
hátra van öt hónap. A képviselő-testület-
ben kialakult véleménykülönbségek nem 
fogják hátráltatni az érdemi munkavég-
zést?
 – Nem vagyok jós, de nincsenek illúzi-
óim az eddigi tapasztalatok alapján! Ne fe-
lejtsük el azt az általuk elkövetett törté-
nelmi bűnt a város ellen, amikor simán 
visszaadatták a megnyert bölcsődei pályá-
zatot! 590 millió forint volt a számlánkon, 
amire még 300 milliót lehetett volna pótlás-
ként igényelni! Nyilván csak reményked-
ni tudok, hogy az orvosi rendelő megnyert 
400 millió forintját nem fogják az előző 
példa alapján visszaadatni!

– Polgármester úr továbbra is nagy hang-
súlyt fektet a közbiztonságra és a környe-
zetvédelemre. Ezen a területen látványos 
akciókat és tiltakozásokat szervezett. Hol 
és mennyit javult a helyzet? 
 – Az első komoly akció az erdeink vé-
delmében történt 2023 elején. Minden év 
végén, így 2022 végén is a Pilisi Parkerdő 
Zrt. megküldte, hogy milyen területeken 
terveznek erdészeti munkálatokat. A tájé-

koztatáskor – a korábbi megállapodásnak 
megfelelően – nem volt tarvágásra ítélt er-
dőfolt. Majd márciusban egy kiegészítő tá-
jékoztatást kaptam, amelyben a korábban 
egyeztetett örökerdő-gazdálkodással ellen-
tétben, egy komoly erdőtömböt ítéltek tel-
jes kivágásra. Több videóban bizonyítot-
tam, hogy semmi baja nincs az erdőnek 
(betegségre, jégkárra hivatkoztak) így si-
került eltéríteni az erdészetet a szándékuk-
tól! Ha ezt a foltot kivágták volna, Kerepes 
és a Szár-hegy között nem lett volna felnőtt 
erdő! Ezen felül remélem látható az, amely 
országos visszhangot kapott! Valóban ren-
det lehet tenni egy szegregátumban, vissza 
lehet szorítani a drogosokat, lehet javítani a 
közbiztonságon! Ehhez természetesen óriá-
si szükség volt és van a polgárőrség munká-
jára, a rendőrséggel történő szoros, szakmai 
együttműködésre. 
 
– Országos indulatokat váltott ki az 
úgynevezett „mézpergetős” Facebook 
posztjával. Ennek eredményeként egy 
nap alatt előkerült az elkövető. Az ügy 
kapcsán viszont vizsgálatot folyta-
tott a NAIH (Nemzeti Adatvédelmi és 
Információszabadság Hatóság), és a fel-
tárt hiányosságok miatt nyolcmillió forint-
ra büntették a várost. Fontosnak tartom 
tisztázni, hogy a két ügy nincs ok-okozati 
összefüggésben!
 – Roppant fontos! A várost a NAIH 
adatvédelmi hiányosságok miatt büntette 
meg, nem a „mézpergető” miatt! Ezt a ha-
tározatukban le is írták. 

– Nem lehet szó nélkül hagyni, hogy 
Pest vármegyében egyedüli településként 
Kerepes Képviselő-testülete nem fogad-
ta el a rendőrség beszámolóját. Ennek van 
pozitív hozadéka?
 – Természetesen van! Kerepes Városnak 
azóta két körzeti megbízottja van, gyakoriak 
a rendőrségi akciók, sebességellenőrzések 
a városban. Többször voltam a rendőrökkel 
közös akcióban, karhatalmi támogatást ad-
nak minden komolyabb ellenőrzéshez, ame-
lyeket meg is osztok a közösségi médiában. 
Latorovszky Gábor gödöllői kapitány úrral 
naprakész a kapcsolattartás, és a már sok-
szor dicsért Magyar István kistarcsai őrspa-
rancsnok úrral szintén kiváló az együttmű-
ködés. Nem hagyhatom ki a sorból Lauda 

Zoltán dandártábornok urat, aki a Pest 
Vármegyei Rendőr-főkapitányság vezetője. 
Úgy telefonon, mint személyesen is gyakor-
latilag bármikor fordulhatok hozzá. 
 Természetesen folyamatos a küzdelem 
a drogosok ellen, de a mostani rendőrségi 
együttműködés nagyon biztató!

– Az intézmények működtetése fontos egy 
önkormányzat életében. A Szabó Magda 
Művelődési Ház és Könyvtár 2022 nov-
embere óta válságos időket él át. Tavaly 
majdnem sikerült új vezetőt találni az in-
tézmény élére, de a próbaidős igazgatót 
nem támogatta a képviselő-testület. Azóta 
újabb pályázatot írtak ki, amely nem járt 
eredménnyel. A nehézségek ellenére a 
megbízott vezető sikeresen szervezi a város 
kulturális életét. Mit hoz a jövő, polgár-
mester úr miben reménykedik?
 – Sajnos nyáron olyan történt, amely 
hatalmas közfelháborodást váltott ki! 
Személyes, és politikai okokból a szé-
les körben szeretett és ismert Bajáki Ber-
nadettet és Szőke Zoltánt gyakorlatilag 
többségi szavazattal a képviselő-testület el-
küldte. Kisebb tömeg vastapssal, sírva kö-
szönte meg a munkájukat, amikor kimentek 
a művelődési házból. Jelenleg a jegyző úr 
látja el a vezetői feladatokat és Krupincza-
Kalmár Andrea Tünde a megbízott vezető. 
Hála Istennek, Tünde személyében egy ki-
váló rendezvényszervezőt ismerhetett meg 
a város! Teltházas rendezvényeiken olyan 
színészek tisztelik meg művészetükkel a 
várost, mint Mikó István, Kaszás Géza, 
Csuja Imre, Cseke Katinka, Miller Zoltán, 
Vágó Bernadett. Keressük a művelődé-
si ház új vezetőjét, de sajnos tény, ami tény! 
A nyáron történt eset komoly árnyékot vet 
erre a pozícióra. A most december végéig 
kiírt pályázatra csak olyanok jelentkeztek, 
akiknek nem volt vezetői képesítése, így új 
pályázatot kellett kiírnunk. 

– Az M31-es és az M3-as között tervezett 
összekötő út megépítése már évek óta téma 
Kerepesen. Tavaly novemberben kiderült, 
hogy mogyoródi nyomásra új nyomvona-
lat jelölt ki az illetékes minisztérium. A 
Kerepes Képviselő-testülete egyhangúlag 
elutasította az új nyomvonalat! Most hol 
tart a közösségi médiában nagy visszhan-
got kiváltó ügy?
 – 2014 óta ismert a nyomvonal, akko-
riban született is egy testületi határozat, 
de a lakosság véleményét nem kérték ki! 
Gyakorlatilag „kőbe vésték” a nyomvo-
nal terveket, amelyet ez a képviselő-testület 
megörökölt. A tervezők 3 évvel ezelőtt vol-
tak Kerepesen, Bakai Kálmán alpolgármes-
ter úr és jómagam voltunk velük bejáráson. 
Akkor megkérdeztem, hogy van-e lehető-
ség a nyomvonal módosítására, mivel a vá-
rosnak nem előnyös módon, több helyen a 

lakóházakhoz közel vezették az összekötő 
utat. Akkor azt a választ kaptam, hogy nem 
lehet módosítani!
 Azóta kiderült, hogy talán mégis van rá 
lehetőség! Az építési engedély és a tervek 
lejártak, újat kell készíteni. Új településren-
dezési megállapodást kell kötni, módosí-
tanunk kell a HÉSZ-t. Továbbá láthattuk, 
hogy a Hungaroring érdekében jelentő-
sen bővítették az út hosszát és a mogyoró-
di szőlők védelmében szintén volt lehető-
ség a tervek nyomvonalának módosításra. 
November végén tájékoztatott a minisz-
térium, hogy eljönnének a szőlőtőkék vé-
delmében tervezett, Kerepes területére át-
nyúló nyomvonal módosítását egyeztetni. 
Ekkor úgy gondoltam, hogy a kommuniká-
ciómmal lehetőséget biztosítok a lakosság-
nak arra, hogy részt vegyenek az egyezteté-
sen. A lakosság több tagja már a december 
ötödikén tartott megbeszélésen aláírásgyűj-
tésbe kezdett, amely az útvonal módosítását 
tűzte ki célul. Két szilasligeti lakos, Sinka 
Krisztina és Kovács Melinda elindította a 
Kerepesi Konzultációt, amelynek az a célja, 
hogy a 310-es út megvalósításáról kérdez-
zék meg a lakosságot, és népszavazást sze-
retnének. Polgármesterként, és kerepesi la-
kosként is maximálisan támogatom, hogy 
ha már 2014-ben nem kérték ki a lakosság 
véleményét, akkor most legyen rá lehető-
ség. Igenis, a kerepesi lakosok mondják el a 
véleményüket! Úgy gondolom, hogy több-
ségi lakossági elvárás ismeretében tud majd 
a jövőben a testület és a polgármester meg-
állapodást kötni! 

– A szűkös anyagi források miatt tavaly 
nem történt jelentősebb beruházás a tele-
pülésen – egy dolgot leszámítva, elindult 
a Tölgyfa utcai rendelő tervezése, kivitele-
zése. A képviselő-testületben több képvi-
selő azért aggódik, mert szerintük ez a be-
ruházás is az új bölcsődei pályázat sorsára 
juthat. A legutóbbi testületi ülésen polgár-
mester úr tájékoztatta a képviselőket, hogy 
némi csúszással, de megvalósul a beruhá-
zás. Mire számíthat a lakosság?
 – Fontosnak tartom kiemelni, hogy há-
rom komoly pályázatunkat utasították 
el forráshiányra hivatkozva! Két út és a 
Meseliget Óvoda felújítását. Mindhárom 
megfelelt az elvárásoknak, érvényesek vol-
tak, elegendő pontot is kaptak, csak köz-
ponti forráshiány miatt nem nyerte el a 
megpályázott támogatásokat a város! A 
Tölgyfa utcai rendelő felújítása viszont egy 
komoly eredmény lesz, ha megvalósul. A 
kivitelezés vége előreláthatóan 2025-ben 
várható. Az orvosi rendelő kapcsán felve-
tődött képviselői félelmeket én is osztom! 
Korábban már említettem az elhíresült böl-
csőde projekt visszaadását. Történelmi bűnt 
követtek el az 590 millió forint visszaadói, 
de a szószólói, akik ellene beszéltek, talán 

még ennél is többet! Igen többen tartunk at-
tól, hogy nyilván ismét politikai hátsó szán-
dékkal ezt is megtorpedózzák, de bízunk 
abban, hogy amennyiben ez megvalósulni 
látszana, a lakosság mellénk áll! 
 Meg kell említenem a sportház megvaló-
sítását is, amely szintén egy hatalmas mér-
földkő a város életében. Közel 300 kerepesi 
gyerek sportolásához biztosít professzioná-
lis lehetőséget a sportpálya mellé megépí-
tett épület. A város biztosította az épület ki-
vitelezéséhez szükséges helyet és 59  millió 
837 ezer forintot. A KVSE vezetője, Kővári 
Péter TAO támogatásokból teremtette meg 
a kivitelezési költségek javát. 

– Ha a beruházásokat nézzük, akkor eb-
ben az évben mit lát reálisan megvalósít-
hatónak?
 – Idén – valószínűleg ősszel – megva-
lósulhat a Halász utca aszfaltozása és mart 
aszfaltos, emulziós burkolatot kaphat a 
Hollandia utca és a Fecske utca.

– A négy háziorvosi praxisból továbbra 
is csak kettő van betöltve. Folyamatosan 
hirdetik a két üres praxist. A pályázatokra 
van jelentkező? 
 – Ősszel még volt kettő jelentkező. Az 
egyik pályázó 500 ezer Ft/hónap lakhatási 
támogatást kért, ezt nem támogatta a kép-
viselő-testület. A másik orvosnak nem volt 
meg a háziorvosi gyakorlata és egy extra 
képzést kellett volna elvégeznie, amely saj-
nos nem valósult meg. Majd januárban tá-
jékoztatott minket arról, hogy kapott egy 
jobb ajánlatot, így kénytelenek voltunk is-
mét kiírni a pályázatot. 

– Egy évindító beszélgetésben nem lehet 
megkerülni a júniusban megrendezendő 
önkormányzati és európai parlamenti vá-
lasztásokat sem. Polgármester úr hogyan 
látja, Kerepesen a választásokig és az azt 
követő négy hónapban gondok nélkül el-
vezetik a települést?
 – Az eddigi tapasztalataim alapján erre 
csak úgy tudok válaszolni, hogy ez nem 
csak rajtunk múlik! Már több mint két éve 
két markáns oldalra szakadt a képviselő-
testület. Az egyik – amelyikhez én is tar-
tozom – békében szeretne dolgozni, szeret-
nénk működtetni a várost. A másik ebben 
ellenérdekelt, és minden alkalmat felhasz-
nál arra, hogy ezt nehezítse (pl. művház ve-
zetésének elküldése, bölcsőde visszaadása 
stb). Kemény lesz a kampány, és a válasz-
tás után következő négy hónap az egész or-
szágban komoly zavart fog okozni! Nem 
abban bízom, hogy könnyű lesz, mert nem 
lesz az! Abban bízom, hogy lesz erőnk és 
támogatásunk a helytálláshoz! 

– Polgármester úr! Köszönöm a beszélge-
tést! P.Gy.

Abban bízom, hogy lesz erőnk  
és támogatásunk a helytálláshoz

ÉVINDÍTÓ BESZÉLGETÉS GYURICZA LÁSZLÓ POLGÁRMESTERREL 
Az interjúban megkérdeztük Gyuricza László polgármester urat Kerepes 
Város Önkormányzatának beruházási terveiről, a közbiztonságról, a 
„mézpergetős” videóról, az M31-es és az M3-as között tervezett összekötő 
út új nyomvonaláról, a Tölgyfa utcai rendelő megépítéséről, a betöltetlen 
háziorvosi praxisokról, a képviselő-testületen belüli erőviszonyokról, 
valamint a Szabó Magda Művelődési Házban történt változásokról is.
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Vágó Bernadett Jégvarázs 
gyermekkoncertje délelőtt volt Gyuricza László kitüntetést adott át Kriger Istvánnak 

Adventi gondolatokat mondott Eszlényi Ákos evangélikus lelkész
Koók Zsófia festőművész önálló
 kiállításon mutatkozott be 

Szeretetvendégség

Kácsor Tünde festő-grafikus kiállítását 
Gyuricza László nyitotta meg

Csuja Imre verstudásával kápráztatta el a közönséget

Teltházas volt a kultúra napi ünnepség 

A gyerekek Szabó Zsuzska, a Mesezenekar 
énekesének műsorát is láthatták

A Mikulás gyalogosan érkezett 

Nálunk is járt  
a MIKULÁS!

MINDENKI KARÁCSONYA 2023
A 2023. december 17-re szervezett 
rendezvényre sokan eljöttek, hogy 
közösen ünnepeljenek a Templom 
utca és a Művelődési Ház előtti téren.

A közpon-
ti rendez-
vényen – 

Csuja Imre „Imi 
mond egy verset” 
című önálló estjé-
vel – az irodalom 
is szerepet kapott a 
magyar kultúra nap-
jának méltó megün-
neplésében. A mű-
velődési ház profi 
szervezésének kö-

szönhetően telt ház fogadta  a Jászai Mari-
díjas, érdemes és kiváló művészt, pedig az 

ünnepséget, Csuja Imre elfoglaltsága miatt 
a Himnusz születésnapját megelőző héten, 
2024. január 15-én tartották a Szabó Magda 
Művelődési Házban. Az előadás kezde-
te előtt felkérték Gyuricza László polgár-
mester urat egy ünnepi beszédre, de a meg-
nyitó beszéd helyett Ady Endre: A muszáj 
Herkules című versét szavalta el, mond-
ván, ha egy színész lehet polgármester, ak-
kor egy polgármester is – legalább egy vers 
erejéig – lehet színész. A polgármester után 
Szerekován János, a Kerepesen élő opera-
énekes, a város díszpolgára énekelte el a 
Himnuszt. Ezt követően a sokak által ked-
velt Csuja Imre – 70 perces önálló estjé-
vel – Kerepes közönségét is elkápráztat-
ta. A műsorban József Attila, Kosztolányi 
Dezső, Ady Endre, Radnóti Miklós, Arany 
János versei hangzottak el, valamint részle-

A VÁROS ÉLETÉBŐL

A MAGYAR KULTÚRA NAPJA
ÉRTÉKTEREMTÉS FELSŐFOKON 

A magyar kultúra napját különleges 
kiállítással, szép dalokkal és sza-
valatokkal ünnepelte meg a város. 

teket mondott el Babits Mihály: Jónás köny-
ve című költeményéből.
 A magyar kultúra napja rendezvény ke-
retében az esti ünnepi műsort délután öt 
órakor megelőzte egy kiállításmegnyitó. 
Kácsor Tünde festő-grafikus „Járatlan 
utakon” című kiállítását a Szabó Magda 
Művelődési Ház kiállítótermében Gyuricza 
László polgármester nyitotta meg. A kö-
szöntő beszéd után fellépett Szerekován 
János operaénekes. 
 Kácsor Tünde első említésre méltó raj-
zai a kilencvenes évek végén jelentek meg. 
A Kulcson élő művész jelenleg a Szegedi 
Tudományegyetem festő/grafikus szakirá-
nyán tanul.  Kácsor Tünde 2019 decembe-
rében elnyerte a hónap kiemelt művésze cí-
met a budapesti Király Klub Galériában. A 
Kerepesen kiállított képeire a forma nélkü-
li, össze nem illő, de „csak azért is” egy al-
kotáson belül megjelenített színek hasz-
nálata jellemző.  Az érdeklődők hosszan 
nézegették a műveket és a hatás, az elindult 
asszociációk sorozata – a visszajelzések 
alapján – nem maradt el. A művész bemuta-
tott festményei, grafikái közel húsz év mun-
kásságát tárták a látogatók elé.  P.Gy.

December 3-án kora este – a vá-
rosi ünnepséggel párhuzamosan – a 
Vörösmarty utcában található üzlet parko-
lójában, Nagy Irén, a 2. számú választóke-
rület képviselője tavaly is megszervezte a 
Mikulás-várást. 
 Tizenegy évvel ezelőtt volt az első ilyen 
program, amely családi rendezvényként in-
dult. 2022-ben azonban a nagy érdeklődés 
miatt egyértelművé vált, hogy ezt az ese-
ményt már nem lehet a kis létszámú rendez-
vények közé sorolni. 2023-ban 49 (!) gyer-
mek vett részt ezen a családias hangulatú 
programon, akik közül természetesen min-
denki kapott a Mikulástól ajándékcsomagot. 
 A gyalogosan érkező Mikulás – akit 
énekszóval vártak a gyerekek – egy négy-
kerekű kis kocsival hozta a rengeteg aján-

dékot. A rögtönzött műsorban fellépő 
Szabó Zsuzska, a Mesezenekar énekese in-
teraktív műsorával teljesen elkápráztat-
ta a kicsiket. A hidegben meleg teával, sü-
teménnyel vendégelték meg az eseményen 
résztvevő családokat.

Szerekován János a 
közönséggel közösen 
énekelte el a Himnuszt 

E nnek a rendezvénynek komoly, több-
éves hagyománya van Kerepesen. 
Ezt a kezdeményezést Kerepes 

Karácsonya címen hívták életre 2017-
ben a város nemzetiségi önkormányza-
tai és a Művelődési Ház (akkor még Forrás 
Művelődési Ház-szerk.). A koronavírus-jár-
vány miatt egy év kimaradt a rendezvények 
sorából. 2023-ban ismét a Szabó Magda 
Művelődési Ház és Könyvtár volt a házi-
gazdája az eseménynek. A sokszínű prog-
ram délelőtt 10 órakor kezdődött és egészen 
este nyolc óráig tartott. A Templom utcában 
– a vásári forgatagban – délelőtt két gólya-
lábas szórakoztatta a közönséget, akik nem-
csak maguk tartottak bemutatókat, hanem a 
gyerekeket is bevonták a játékba. Ebben az 
évben rekordszámú árus hozta el színes por-
tékáját a kerepesieknek, köztük sok helyi 
vállalkozó is részt vett a vásárban.  Az ad-

venti forgatagban, szebbnél szebb kézműves 
termékeket kínáltak eladásra. Voltak éksze-
rek, természetes kozmetikumok, fonott ko-
sárkák, horgolt angyalkák, textilből és bőr-
ből készült képek, dísztárgyak, üvegtárgyak, 
játékok, ízletes sajtok, mézeskalács és fi-
nom mézek. Olyan adventi finomságokat is 
megkóstolhattak az ideérkezők, mint a for-
ralt bor vagy a zsíros kenyér, de a forró tea 
is szépen fogyott. Délelőtt 11 órakor kezdő-
dött a gyermekkoncert, ahol a kicsik és a 
szülők tapsa mellett lépett színpadra Vágó 
Bernadett, a Jégvarázs musical népszerű 
Anna hercegnője, aki teljesen elvarázsolta a 
közönséget.
 Egész nap pörögtek az események, dél-
után kettőtől este hatig ismét gondoltak a 
szervezők a gyermekekre. A Kenderkóc 
Népi Játszóház kézműves foglalkozá-
sán élettel és vidámsággal telt meg a mű-
velődési ház nagyterme, ahol szép és kü-
lönleges karácsonyfadíszeket készíthettek. 
A gyerekek kedvence, a Jégvarázs Olaf 
mesehősfigurája is ellátogatott a vásárba, 
szaloncukrokkal ajándékozta meg a kicsi-

ket, és sok közös fénykép is ké-
szült a népszerű hóemberrel.  A 
programokat színesítette egy 
festménykiállítás is, ahol egy 
helyi festőművész, Koók Zsófia 
képeit láthatták az érdeklődők, 
amelyek közül sok a kerepesi 
karácsonyfák alá is kerülhe-
tett, hiszen vásárolni is lehetett 
a művésztől.
 Miller Zoltán színész, éne-
kes sok érdeklődőt csábított be 
a színházterembe. Ez a koncert 
is teltházas volt, és sokan együtt 

énekelték a népszerű dalokat a kiváló éne-
kessel. Az egyházi program délután fél öt-
kor kezdődött a Szent Anna-templomban. 
Az adventi orgonakoncerten az egyházköz-
ség kántorai és a templom szkólájának tag-
jai léptek fel.
 A koncert után a szeretetvendégséget a 
Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat vállalta 
fel: meleg teát, forralt bort és nagyon finom 
zsíros kenyeret kínáltak.
 A közös éneklés és a gyertyagyújtás este 
hat órakor kezdődött. Ünnepi köszöntőt 
mondott Gyuricza László polgármester, aki 
ünnepi beszéde után köszönő oklevelet adott 
át Kriger Istvánnak, a művelődési ház gond-
nokának, aki Kerepes Város kulturális életé-
ben végzett támogató munkájával érdemelte 
ki az elismerést. Ezt követően az egyházak 
képviselői: Frajna András nyugalmazott ka-
tolikus plébános és Eszlényi Ákos evangé-
likus lelkész osztotta meg karácsonyi gon-
dolatait. Az ökumenikus gondolatok után 
Frajna atya a polgármesterrel együtt gyújtot-
ta meg a harmadik gyertyát az adventi ko-
szorún.
 Az ünnepi műsor este fél héttől ismét a 
művelődési házban folytatódott. Krupincza-
Kalmár Andrea Tünde, az adventi program 
koordinátora konferálta fel a műsorban fellé-
pőket. Először a Pannónia Néptáncegyüttes 
felnőtt csoportja szerepelt, majd a Lila Akác 
Nyugdíjas Klub és az Aranyeső-Ezüst Évek 
Egyesület vidám táncait láthatta a közönség, 
végül a Kerepesi Német Kultúregyesület 
táncosai zárták a műsort. Az adventi han-
gulat megteremtéséhez nemcsak a csillogó 
fények, a város karácsonyfája, a betlehemi 
istálló, hanem a fellépők lelkesedése is hoz-
zájárult. Gratulálunk a szervezőknek! P.Gy.A Német Kultúregyesület is szerepelt a műsorban 

A Kenderkóc Népi Játszóház 
kézműves foglalkozást tartott
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KÖZMEGHALLGATÁS

Részletes beszámoló  
A KÖZMEGHALLGATÁSRÓL
A 2023. november 23-án megtartott közmeghallgatáson a lakosság részéről, valamint – szokatlan 
módon – a képviselő-testület néhány tagjától a helyszínen több észrevétel és kérdés is megfogalmazódott. 
Az ülés elején Gyuricza László polgármester jelezte, hogy a felvetett kérdésekre 15 napos határidővel, 
írásban válaszolnak. A polgármesteri hivatal a közmeghallgatás jegyzőkönyvét, továbbá a felvetésekre 
adott válaszokat december 11-én tette közzé a város honlapján. (Figyelemmel arra, hogy a decemberi 
újság ennél hamarabb jelent meg, erről a témáról korábban nem állt módunkban informálni 
Olvasóinkat.)  A Szabó Magda Művelődési Ház és Könyvtár színháztermében megtartott nyilvános 
ülésen részt vett Gyuricza László polgármester, Bakai Kálmán alpolgármester, a képviselő-testület 
tagjai, dr. Udvarhelyi István Gergely jegyző, Magyari István, a Kistarcsai Rendőrőrs parancsnoka, a 
hivatal osztályvezetői, dolgozói, az önkormányzat intézményeinek vezetői és az érdeklődő lakosság.

KÖZMEGHALLGATÁS

A Szilasligeti réttel kapcsolatban ér-
kezett jelzés Farkasné Végh Mária 
kerepesi lakos részéről: a kérde-

ző nehezményezte, hogy jelenleg nincs köz-
ponti tér és korábban arról volt szó, hogy a 
Szilasligeti rétből egy gyönyörű parkot léte-
sítenek, ahol az emberek össze tudnak jönni. 
Továbbá a kérdező felhívta a figyelmet arra, 
hogy a Sólyom utcában az utca mindkét ol-
dalán parkoló autók akadályozzák a közle-
kedést.
 Az észrevétellel kapcsolatban dr. Udvar-
helyi István Gergely jegyző azt a tájékozta-
tást adta, hogy a Szilasligeti réten törekedni 
fognak egy megfelelő koncepció kialakítása 
után a közösségi tér kialakítására. A Sólyom 
utcai parkolási anomália ügyében intézked-
tek: a közterület-felügyelők gyakrabban el-
lenőrzik majd a parkoló autókat. Továbbá ez-
úton is kérik, a járművek tulajdonosait, hogy 
megfelelő helyet hagyjanak a közlekedőknek.

Molnár Lilla hozzászólásában több észrevé-
telt is megfogalmazott:
 – jelezte, hogy a Szabadság út Móra utcai 
kereszteződésében lévő gyalogos-átkelőhely-
hez vezető lépcsőnél nem készült el az aka-
dálymentesítés;
 – javasolta, hogy a zebrás keresztező-
désnél a jelzőlámpák fényerősségét vizsgál-
ják meg, mert esőben és sötétben szinte alig 

lehet látni valamit. A baleset-
mentes közlekedés érdekében 
erősebb lámpákat szükséges te-
lepíteni;
 – felhívta a figyelmet a sze-
meteskukák főútvonalon (ez a 
Szabadság út- szerk.) történő ki-
helyezésének szükségességére;
 – javasolta, hogy a főútvona-
lon este 22 óra és reggel 6 óra 
között korlátozzák a sebességet, 
maximum 30 km/h-ra. A 30-cal 
közlekedő autókat szinte nem is 

lehet hallani, ezzel megoldható lenne az itt 
lakók pihenéshez való joga;
 – továbbá arra kérte Gyuricza László pol-
gármester urat, hogy vegye fel a kapcsola-
tot Kistarcsa polgármesterével a Dália utcai 
romák rendkívül zavaró magatartása miatt. 
Kistarcsa polgármestere a Dália utca főút 
felé kivezető részén már rendet tett, de a Lidl 
felé botrányos a helyzet.
 Molnár Lilla felvetéseire a következő vá-
laszokat adták: az akadálymentesítéssel kap-
csolatban a jegyző ígéretet tett arra, hogy a 
polgármesteri hivatal munkatársai áttekintik 
a lehetőségeket, és – amennyiben beavatko-
zás szükséges – megoldják a lépcső akadály-
mentesítését. 
 A gyalogátkelőhely erősebb megvilágítá-
sának problémáját köszönettel fogadta a hi-
vatal, amelyet már jelezett is a közút kezelő-
jének. 
 A szemeteskukák főútvonalon történő ki-
helyezését illetően megvizsgálják a szeme-
tesek elhelyezését, darabszámát és szükség 
esetén gondoskodnak a probléma megoldá-
sáról. 
 A főútvonalra javasolt éjszakai 30 km/h 
sebességkorlátozást jelezték a hatáskörrel 
rendelkező közút kezelőjének. 
 A Dália utcai rendzavarások felszámo-
lása miatt pedig felveszik a kapcsolatot 
Kistarcsával.

Ungi Edina kérdése a 2023-as költségvetés-
ben betervezett Holland utcai aszfaltozás 
kezdetének időpontjára irányult.
 A Holland utca esetében a képviselő-tes-
tület (más utcákkal együtt) döntött az útter-
vek elkészítéséről. A beruházás a szükséges 
pénzügyi fedezet biztosítását követően 2024 
első félévében valósulhat meg.

Farkasné Végh Mária a Szilasligeti HÉV-
megálló környezetrendezéséről kérdezett, to-
vábbá a tevékenységben történő részvételét 
is felajánlotta. Ha kell, társadalmi munkában 
szívesen segítene.
 A jegyző válaszában jelezte, hogy a társa-
dalmi munkára vonatkozó javaslatot megfon-
tolják, illetve jelzéssel éltek a MÁV-HÉV felé. 
Bíznak abban, hogy lakossági, önkormány-
zati és a terület tulajdonosát érintő összefo-
gással meg tudják oldani a helyzetet.

Bódis Ferenc azután érdeklődött, hogy a 
Holland utcában van-e lehetőség forgalom-
lassító eszközöket kihelyezni.
 A lassítók kihelyezését megvizsgálják, 
amennyiben nem merül fel szakértői kifogás, 
fedezet biztosítása mellett megvalósítható.

Németi Beáta képviselő azt kérte, hogy a pol-
gármesteri hivatal számoljon be a lakosság-
nak a közterület-felügyelet munkájáról.
 A rendészet munkájáról a részletes beszá-
molót 2023. december 7-én fogadta el képvi-
selő-testület.

Sebestyén Lászlóné a Mező utcából felvetette, 
hogy a kerepesi újságban nem csak a múltbé-
li eseményekről kellene írni, hanem a telepü-
lés programjairól is. Továbbá azután érdek-
lődött, hogy lesz-e járdaépítés a városban. 
 A programok előzetes jelzése néhány eset-
ben valóban kimaradt az újságból. Az ese-
mények előre kommunikálását ugyanis meg-
nehezítette, hogy a művelődési ház 2022 

novemberétől vezetőség nélkül maradt, és 
csak korlátozott volt a működése, de sze-
rencsére ez a probléma megoldódni látszik. 
Azonban a kerepesi lakosság informálódási 
igényét figyelembe véve, a hivatal átalakítja a 
kommunikációját, így az újság szerkesztősé-
ge is több friss információhoz juthat ezentúl. 
Ugyanakkor egy havonta megjelenő közszol-
gálati lapnak nem feladata naprakész anyago-
kat tartalmaznia.
 A járdaépítéssel kapcsolatban kijelenthe-
tő, hogy az utak és járdák építésénél először 
tervezésre, majd a kivitelezéshez szükséges 
fedezet biztosítására van szükség. A meg-
építendő utak, járdák sorrendjéről a fedezet 
függvényében a képviselő-testület dönt.

Springer Friedrich Horst képviselő lakossá-
gi megkeresésre hivatkozva az alábbiak után 
érdeklődött: 
 – tervez-e a jövőben az önkormányzat 
bármilyen lépést a csatornázatlan település-
részek csatornázása ügyében?
 – a Szőlő utca és Homok dűlő lakosai kér-
dik, mikor lesz járható útja ennek a település-
résznek?
 – a Szabadság úton a régi iskola előtt kö-
rülbelül negyven éve okafogyottá vált a gya-
logátkelőhely, megoldható lenne-e ennek az 
áthelyezése a bolt és a templom közelébe?
 – a Szőlősor közvilágítási problémáját mi-
kor oldja meg az önkormányzat?
 – az Árok utca és a Halász utca fontos 
összekötő útvonal az iskola és a Szabadság 
út között, amelynek nagyon rossz az állapota. 
Mit tudna tenni az önkormányzat az ügy ér-
dekében?
 – A 2023-as költségvetésben szerepelt a 
Halász utca aszfaltozása, de nem valósult 
meg. Miért? Mikor várható az Árok utca a 
Holland utca és a Művész utca felújítása?
 – A Holland utca és Patak utca vízvezeté-
sét és a kátyúk kijavítását mikor oldják meg? 
A Szilasi HÉV-megállóhoz vezető járdák, a 
Dessewffy utca, az Esze Tamás utca és az 
összes Széphegyi utca már-már járhatatlan. 
Ígértek ide ábécét is, és a Szabadság útra is.
 – Ki fizeti meg polgármester úr „mézper-
getős” Facebook posztjával okozott kárát a 
városnak?
 Springer Friedrich Horst felvetéseire a kö-
vetkező válaszokat adták: a csatornázással 
összefüggésben, amennyiben lakossági igény 
van rá, tud a polgármesteri hivatal javaslatot 
tenni arra, hogy milyen formában lehetséges 
kialakítani a szükséges szervezeti kereteket. 

 A polgármesteri hivatal meg-
vizsgálja a Szőlő utca és a 
Homok dűlő útviszonyainak ren-
dezési lehetőségeit, és ameny-
nyiben beavatkozás szükséges, 
megoldják a problémát.
 A régi iskola előtti gyalog-
átkelőhely áthelyezésére vo-
natkozó felvetést jelezték a ha-

táskörrel rendelkező szervnek, a közút 
kezelőjének.
 Az említett közvilágítási problémát illető-
en értesítik a hatáskörrel rendelkező szervet, 
akik megoldják a problémát.
 Az Árok utca, a Halász utca, a Holland 
utca és a Művész utca állapotát ille-
tő kérdés miatt hangsúlyozandó, hogy a 
Városgondnokság a városi kezelésű utakat 
folyamatosan javítja, ahol pedig rendelke-
zésre állnak a szükséges úttervek és fedezet 
is biztosítható, ott az önkormányzat utakat 
fog építeni.
 A felvetésben szereplő Halász utca és Árok 
utca aszfaltozásáról: ezt a feladatot terveztet-
ni kell, erről született döntés, a Holland utca 
terveztetése is megkezdődött. Ezt követően, 
fedezet biztosítása mellett lehetséges az út-
építés. A Művész utca megvalósíthatóságát 
megvizsgálja a polgármesteri hivatal.
 A HÉV-megállóhoz vezető járdák ügyé-
ben jelenleg nincs döntés, a polgármeste-
ri hivatal kidolgozza, hogy a járda létesítése 
mennyi pénzbe kerül, amennyiben fedeze-
tet biztosít a képviselő-testület, megvalósítha-
tó. Boltot, mint vállalkozást az önkormányzat 
nem tud létesíteni, olyan vállalkozó kell, aki 
üzleti lehetőséget lát a megadott helyen az 
üzletnyitásban.
 A „mézpergetős” ügyben a Kistarcsai 
Polgármesteri Hivatalt elmarasztaló döntés 
nyomán a képviselő-testület vizsgálat lefoly-
tatását rendelte el, ezek eredményéről részle-
tesen beszámolnak majd.

Ar Zoltán – az Esze Tamás utcából – kérdez-
te, hogy mikor építik meg a környékükön a 
csapadékvíz-elvezetést, amely a Széphegyről 
lefolyó vizet vezetné el. Ha nem lesz csator-
na, akkor legalább esetlegesen lesz-e rá esély, 
hogy valamikor leaszfaltozzák az Esze Tamás 
utcát?
 Jelenleg zajlik a vízelvezetési problémák 
településszintű felmérése. Ennek alapján 
szakértői véleménnyel fognak rendelkezni 
arról, hogy hol, milyen mértékben és meny-
nyibe kerülő beruházással lehet egy-egy te-
rületszakasz vízelvezetési problémáit megol-
dani. A felmérés tartalmát ismertetni fogják. 
Az utca felújítását megvizsgálja a polgármes-
teri hivatal.

Polgármester úrnak van egy Facebook-
oldala, amelyiket úgy hirdet, hogy az a hiva-
talos oldala. A polgármester úr ezen az ol-
dalon a vele nem szimpatizálók kb. nyolcvan 

százalékát letiltotta. Nagyon sok olyan tar-
talom jelenik meg, amelyet polgármester úr 
csak ott oszt meg, és a várossal kapcsolatos. 
A letiltások alkalmazása helyénvaló-e egy 
ilyen oldalon?
 A város közösségimédia-oldaláról senkit 
nem lehet letiltani! A képviselő-testület úgy 
határozott, ezen a felületen fognak megje-
lenni a várost érintő fontos hírek, informáci-
ók. Azaz a város hivatalos oldala ez az oldal. 
Polgármester úr oldala pedig privát oldal, így 
azzal ő rendelkezik. 

Molnár Lilla még azt kérdezte, hogy a 
Vasút utcában működő Silanus Kft. mikor 
szünteti meg a sokszor elviselhetetlen illa-
tok és bűzök terjedését? A vállalkozást ki 
felügyeli?
 A polgármesteri hivatalban már van fo-
lyamatban eljárás, a Kormányhivatal az ille-
tékes eljáró hatóság, a polgármesteri hivatal 
közvetíti feléjük a lakossági jelzéseket.

Trajer Tímea azután érdeklődött, hogy az 
iskolánál lévő buszmegállót mikor helyezik 
vissza a Vörösmarty utcába? A másik felve-
tésében pedig azt kérdezte, hogy mikor szál-
lítják el a városban elhagyott roncsautókat?
 A buszmegálló áthelyezését a polgármes-
teri hivatal a helyi közlekedést szolgáltató 
vállalkozóval megvizsgálja, addig türelmet 
kérnek.
 Az elhagyott járművek elszállítására 
megfelelő szerződő partnert kell bevonni. A 
közintézményeknél lévő parkolást a rendé-
szet folyamatosan ellenőrzi.

Ar Zoltán még azt kérdezte, hogy hol le-
het közüzemi hibákat bejelenteni, észrevé-
teleket közzétenni. Továbbá javasolta, hogy 
a város honlapján jelezzék a folyamatban 
lévő munkákat is.
 A jegyző tájékoztatásul közölte, hogy a 
város honlapján és Facebook-oldalán kívül 
az applikáció is működik, amelynek a fel-
ügyeletét a polgármesteri hivatalban új kol-
léga vette át. A bejelentéseket a rendészet 
ellenőrzi, a bejelentő visszajelzést kap a 
probléma megoldásának módjáról, határide-
jéről, teljesüléséről. Bíznak abban, hogy az 
applikációt használók meg lesznek eléged-
ve a bejelentéseik kezelésével.

Farkas Domonkos Marcell 2022-ben indít-
ványozta, hogy egy évben ne csak egy köz-
meghallgatás legyen Kerepesen, hanem a 
Szilasi Közösségi Házban hirdessenek meg 
egy másikat is. A képviselő azt kérdezte, 
hogy ez módosult-e 2023-ban?
 A képviselő-testület munkatervében egy 
közmeghallgatás szerepelt 2023-ban.

A négy órakor kezdődött közmeghallgatást 
Gyuricza László polgármester este hat óra-
kor zárta be.



10 SZERVUSZ,  KEREPES SZERVUSZ,  KEREPES  11

OKTATÁS

A Kerepesi Napközi-otthonos Óvoda alapítványa, a 
Palánta Hagyományőrző Alapítvány ebben az évben is 
szeretettel várja az 1% felajánlását, amelyet fejlesztő esz-
közök beszerzésére szeretnének fordítani.
 Az alapítvány adószáma: 18688038-1-13

AZ ADÓ 1% FELAJÁNLÁSA  
az óvoda alapítványának

AZ ÓVODA HÍREI

A jelmezverseny győztese  
az 1920-as évek bálozó hölgye 

Gyuricza László polgáemestert közös 
éneklésre invitálta a zenekar

A bált Krupincza-Kalmár Tünde  
és Rózsás Erika nyitotta meg 

Megérkezett a Mikulás a Meseliget Óvodába

A szülők segítségével mézeskalács falut  
rendeztünk be a Csicsergő Tagóvodában

A decemberi  hóból hóember is készült
Ovisaink is díszítették a város fenyőfáit

A z óvodások életében a 
december hónap első 
nagy izgalma a Mikulás 

várása. Intézményeinkben min-
den óvodás személyesen vehette 
át a Mikulás bácsitól az ajándé-
kát, aki – természetesen – min-
denkit megdicsért, és még a 
kicsit bátortalan kicsiket is mo-
solyra tudta fakasztani.
 A Csicsergő Tagóvodába 
a Szkíta Motoros Egyesület 
Mikulása is ellátogatott. Az 
ajándékok mellett – főleg a kis-
fiúk nagy megelégedésére – az 
egyesület gyönyörű motorjait 
is megcsodálhatták a gyerekek! 
Köszönjük!

 Sok év után először – szinte a 
Mikulással együtt – hó is érke-
zett, persze nem csak az óvoda 
udvarán esett. A gyerekek na-
gyon boldogan dolgoztak a hi-
degben: épültek, készültek a 
hóemberek, a hóangyalkák és 
hócsata is volt az udvarokon.
 A városi fenyők feldíszítésé-
ben ebben az évben is részt vet-
tünk. A gyermekek – az óvó 
nénik segítségével – boldogan 
öltöztették karácsonyi díszbe a 
fenyőfákat az óvodában közösen 
elkészített díszekkel. 
 A Gurgulya honismereti fog-
lalkozás keretében Anett néni a 
Luca napi hagyományokat mu-

tatta be a kicsiknek, 
melyekből többet 
ki is próbálhattak a 
gyerekek.
 A mézeskalács-
sütés immáron sok 
éve hagyomány az 
óvodák, az óvodá-
sok életében. Ezt – 
az idei karácsonyt 
megelőzően – az-

zal egészítettük ki, hogy a szü-
lők körében meghirdettünk egy 
„Mézeskalács-házikó sütő ver-
senyt”, amelyre ugyan nem sok, 
de annál szebb alkotások érkez-
tek. Természetesen az óvó né-
nik sem maradhattak ki a sütés-
ből, így végül egy csodálatos kis 
mézeskalács falut rendezhettünk 
be a Csicsergő Tagóvodában, 
amely hangulatával emelte a vá-
rakozás örömét.
 A karácsony a szeretet és a 
család ünnepe elsősorban, de 
azért az óvodák életéből sem 
maradhatott ki. A közös ünnep-
lést és az óvó nénik mesejátékát 
követően minden csoport érde-
kesebbnél érdekesebb játékok-
kal gazdagodott a fenntartó ön-
kormányzat támogatásával. A 
gyerekek nagy izgalommal bon-
tották ki az ajándékokat és per-
sze azonnal indult is a játék! 
Köszönjük!
 A 2024. évet a nagycsopor-
tos korú gyermekek szülei és 
az óvodapedagógusok nagy 
egyeztetése indította, mely so-
rán el kellett döntenünk, hogy 
kik azok a kicsik, akiknek még 
szükségük van a sikeres isko-
lakezdéshez egy év óvodára, és 
kik azok, akik 2024 szeptembe-
rében már bátran, felkészülten 
léphetik át az iskola kapuját.
 Január elején – törvényi kö-
telességünknek eleget téve – át-
vizsgáltattuk a játszóudvarokon 
található játszóeszközeinket. A 
vizsgálat során feltárt hibákat, 

melyek a játékaink életkorából 
és az időjárás okozta károsodá-
sokból adódtak, tavasszal kija-
víttatjuk.
 Január 22-én tartottuk meg a 
félévi nevelési értekezletünket, 
ahol dr. Kelemen Lajos pszicho-
lógus volt a vendégünk és az is-
kolaérettség témakörében ta-
nácskoztunk, informálódtunk.
 A január 25-én megtartott tes-
tületi ülésen a képviselők elfo-
gadták a nyári zárás időpontjait. 
 A	Csicsergő	Tagóvoda 2024. 
július 8-tól augusztus 3-ig lesz 
zárva. (2024. 08. 03. szombat 
munkanap lesz!) Nyitás: au-
gusztus 5-én (hétfőn).
 A Szivárvány	Óvoda	Szék-
hely intézmény 2024. július 15-
től augusztus 9-ig lesz zárva. 
Nyitás: augusztus 12-én (hét-
főn).
 A Meseliget	Tagóvoda	2024. 
július 22-től augusztus 16-ig 
lesz zárva. 
 Nyitás: augusztus 19-én (hét-
főn). Tajti Krisztina óvodavezető

A január 27-re meghir-
detett zenés mulat-
ságnak egy különle-

gessége is volt. A szervezők 
arra kérték a vendégeket, hogy 
öltözzenek be jelmezekbe. 
Rengeteg tombolafelajánlás ér-

kezett, ezért a be-
lépőjegyekkel is 
lehetett pályáz-
ni az ajándékokra, 
de természetesen 
az ötszázforin-
tos tombolajegyek 
megvásárlásával 
tovább növelhet-
ték a nyerési esé-
lyeiket a vendégek. 
Este nyolc órá-
ig az összes tiket-
tet eladták. A be-

vétel egy részét a rendezvény 
finanszírozására fordították. 
(Ebből a pénzből fizették ki a 
pilisszentlászlói Montana zene-
kar útiköltségét – szerk.)
 A bál este hat órakor kez-
dődött, a vendégeket Rózsás 

Erika, az Aranyeső-Ezüst 
Évek Nyugdíjas Egyesület 
elnöke és a Szabó Magda 
Művelődési Ház rendezvény-
szervezője, Krupincza-Kalmár 
Andrea Tünde köszöntötte. 
A zenés, táncos esten megje-
lent Gyuricza László polgár-
mester, Zombori Hubertné, 
a Kulturális és Népjóléti 
Bizottság elnöke és Nagy Irén 
képviselő. A pilisszentlászlói 
Montana zenekar retró parti-
ján fergeteges hangulat alakult 
ki. A hajnali egy óráig tartó 
mulatságot három alkalom-
mal szakították félbe a szerve-
zők. Először a vacsora miatt, 
amelyet a Kisgömböc étte-
rem szervírozott, majd a jel-
mezverseny miatt, amelyre 
16-an jelentkeztek. A négy-
tagú zsűri – Dabis Balázs, 
Berczi Bernadett, Usák István 
és Polgár Gyula – az 1920-as 
évek bálozó nőjének beöltö-
ző Boros Piroskát választotta 
meg győztesnek, második he-
lyen a „Három testőr -1” vég-

A VÁROS ÉLETÉBŐL

Farsangi bált szervezett  
A MŰVELŐDÉSI HÁZ
Nagyszerű farsangi mulatságot szervezett 
a Szabó Magda Művelődési Ház és az 
Aranyeső-Ezüst Évek Nyugdíjas Egyesület.

zett, a harmadik helyet pedig 
az „Ördöglány” nevű jelmez-
nek ítélték oda. A győztesek 
értékes ajándékot kaptak. A 
harmadik szünetben kisorsol-
ták a tombolaajándékokat.
 A szervezők utólag is kö-
szönik a magánszemélyek, 
a vállalkozások és az intéz-
mények felajánlásait: Szabó 
Magda Művelődési Ház és 
Könyvtár, Aranyeső-Ezüst 
Évek Nyugdíjas Egyesület, 
Nagy Irén képviselő, Koók 
Zsófia, Sinka Krisztina, Royal 
Station, Kata boltja, Zöldséges 
Terike, Fa játszótér Kecskemét, 
Luli pékség, Tarcsa Marcsa, 
Innoreál Kft., Priskin Szabina 
„Bűbáj fodrászat”, Anita fod-
rászat, Dido Grill, FF Karate-
Eskrima Sportegyesület, 
Zumba Jucus, Gymstick Csilla, 
Adgar Sport és Rekreációs 
Egyesület és Trajer Tímea. P.Gy.

Hajnali egy óráig tartott a mulatság
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SPORT

Wagner Vivien Aczél Gergő

A matematikának 
ezerféle arca van. Ott van éle-
tünk szinte minden pillanatá-
ban, a hétköznapjainkban, a 
művészetekben, a topológiá-
ban, a véletlenekben (persze 
nem véletlenül) és még so-
rolhatnánk. Téged is ámulat-
ba ejtenek a bűvésztrükkök? 
Gondoltad volna, hogy az is 
matematika? De figyelj, mert 
ez is matek: mondj egy tet-
szőleges dátumot és megmon-
dom, hogy az milyen nap-
ra esett! 
 Ha egyszer ráéreztél a logi-
kus gondolkodás ízére, az élet nap, mint 
nap kínál neked olyan feladványokat, me-
lyek megoldásának megkísérlése öröm-
mel tölt majd el. A világegyetemet mű-
ködtető matematika az életünk része: 
olyannyira, hogy már szinte észre sem 
vesszük. 
 A Kerepesi Széchenyi István Általános 
Iskola harmadik osztályos tanulói az 
idei tanévben a Bolyai Matematika 
Csapatversenyen (4 csapat, 12 fő) és a 
Zrínyi Ilona Matematikaversenyen vet-
tek rész. Utóbbi iskolai fordulóján 11 kis-

2024. január 26-a nem csak a félévi 
értesítők kiosztása miatt lett emlékezetes 
iskolánk tanulóinak. Mindig a félévi bizo-
nyítványosztás napjára időzítjük az immár 
hagyománnyá vált zsibvásárt, ahol a gye-
rekek elcserélhetik, illetve eladhatják a jó 
állapotú, ám megunt játékaikat. Ilyenkor 
bolhapiaccá alakulnak a folyosók, olyan 
lesz az iskola, mint egy felbolydult méh-
kas. Izgatottan szaladgáló, boldogságtól 
sugárzó gyerekarcokat lehet látni minden-
hol. Mint eddig mindegyik vásár alkalmá-
val, most is tanárok és szülők segítették, 
felügyelték az „üzletkötések”, játékcse-
rék, eladások becsületességét és a gyere-
kek mozgását a három emelet között. Idén 
újításként bevezettük a pedagógusok által 
sütött finomságok árusítását, melynek be-
vétele a Diákönkormányzat kasszáját gya-
rapította. A gyerekek remélhetőleg nem-
csak a jól sikerült félévi bizonyítványokkal, 
hanem rengeteg „új” játékkal és élménnyel 
tértek haza. 

2023. december 7-én a Kőbányai 
Szent László Gimnáziumban megtartott 
Tehetség Matematikaversenyen a 148 in-
duló versenyzőből iskolánk tanulói kö-
zül Wagner Vivien (8.a) a 18., Aczél Gergő 
(8.a) pedig a 31. helyezéssel kiemelkedő 
eredményt ért el. 
 Gratulálunk tanulóink nagyszerű telje-
sítményéhez!

ZSIBVÁSÁR  
az iskolában

MATEMATIKAVERSENYEK

ÚJABB SZÉP  
EREDMÉNYEK  
matematikából

diák egyénileg csillogtatta meg tehetségét, 
akik közül hatan bejutottak a területi for-
dulóba: Balogh Kata, Balogh Dávid, Engi 
Nóra, Nagy Krisztina, Németh Nimród és 
Rozgonyi Keve. 
 Köszönet a szívből jövő munkáért 
Popovics Zsuzsanna és Csókási Anna-
mária felkészítő pedagógusoknak! 
Büszkék vagyunk az elért sikerekre, ered-
ményekre! Bolyai János kiemelkedő ma-
gyar matematikust idézve: „Az össze-
dolgozás képessége az egyik legnagyobb 
érték az életben.” 

OKTATÁS

A Dunakeszi Tankerületi Központ 
2023-ban sikeres pályázatot nyújtott 
be a „Középületek energetikai fej-
lesztéseinek előkészítése” felhívás-
ra. Ennek köszönhetően kicserélik az 
iskola régi épületeiben az ablakokat, 
elvégzik a hőszigetelést, napelemet 
telepítenek, és megújul a külső hom-
lokzat is. Ezzel a beruházással egysé-
ges külső megjelenést kap a régi és az 
új épületszárny.
 A projekt a Széchenyi 2020 program 
keretein belül – 28,58 millió Ft visz-

sza nem téríten-
dő támogatás 
segítségével – a 
Kohéziós Alap és 
Magyar ország 
költségvetése 
társfinanszíro-
zásában valósul 
meg.

ENERGETIKAI BERUHÁZÁS A KEREPESI  
SZÉCHENYI ISTVÁN ÁLTALÁNOS ISKOLÁBAN

Az iskola főbejárata

A Zrínyi Ilona Matematika Verseny területi 
fordulójába jutott diákjaink A karácsonyi program 

keretében ruha, já-
ték és tartós élelmi-

szer gyűjtést szerveztünk a 
kerepesi hátrányos helyzetű-
eknek. Nagyon szépen köszön-
jük azoknak, akik csatlakoztak 
jótékonysági kezdeményezé-
sünkhöz! Ennek hála közel 100 
nehéz helyzetben lévő kerepesi 
család vagy idős ember ka-
rácsonyát tudtuk szebbé ten-
ni. A Kerepes Város Szociális 
Alapszolgáltatási Központ ve-
zetője, Horváth Vera a követke-
zőket mondta, amikor átadtuk 
a csomagokat: „15 éve va-
gyok az alapszolgáltatási köz-
pontnál, de ehhez fogható ado-
mánymennyiség még nem volt 
Kerepesen!” 
 Óriási köszönet Horváth 
Péternek, a KVSE labdarú-
gó szakosztály vezetőjének, 
az esemény megálmodójá-
nak és főszervezőjének, vala-
mint a gyűjtésben résztvevő 
cégeknek: Kárfelvétel.com Kft., 
Al Capone Pizzéria, HA-KOS 
Kft., Mini Hangya ABC és még 
sokan mások! 
 Az új létesítményben zu-
hanyzós öltözők, tárgyalóter-
mek, iroda, valamint szertár is 
helyet kapott. A kétszintes épü-
let egyedülálló lehetőséget biz-
tosít a városi sportélet fejleszté-
sére, valamint egy új közösségi 
teret nyit meg az egyesületi 
sportolók, szurkolók számára.
 Köszönjük az MLSZ Pest 
Vármegyei Igazgatóságnak 
a lehetőséget, és támogatást! 
Benkő Tamás, MLSZ Pest vár-
megyei igazgatónak, hogy vé-

gig hitt bennünk, hogy meg 
tudjuk csinálni! 
 Köszönjük Kerepes Város 
Önkormányzatának, a képvi-
selő-testületnek és az elmúlt 4 
évben a projektben segédkező 
önkormányzati dolgozóknak!
 Hatalmas köszönet a 
Last Sansz Kft.-nek, Weisz 
Gábornak, Karika Viktornak, 
akik a sok viszontagság elle-
nére, végig kitartottak mellet-
tünk, és megépítették nekünk 
ezt a Csodát!
 Külön köszönet Horváth 
Péternek, az egyesület szak-
osztályvezetőjének, aki mindig 
tettre kész volt! Időt, energi-
át, és anyagiakat nem sajnálva 
mindig átsegítette a projekteket 
a nehézségeken.
 Köszönjük a sok helyi vál-
lalkozónak, támogatónak, 
akik mellettünk voltak, és 
segítettek (a teljesség igé-
nye nélkül): Lipcsi József, 
Ilyes Antal, Szabó Anikó, 
GREEN Patrol Kft., Ha-Kos 
Munkagép Kölcsönző Kft., 
Kompakt-Földmunkagép Kft., 
Új Kerepesi Polgárőrség, 
Muskátli Garden Virágcenter, 
Hajnalka Virág-Ajándék, Al 
Capone Pizzéria, Mini Hangya 
ABC! KVSE

 

Tevékenységi kör: 
 Az intézmény jogszerű működésének biztosítása, irányí-
tása és képviselete a vonatkozó jogszabályok, belső szabály-
zatok és az alapító rendelkezései szerint. Az intézmény alap-
tevékenységébe tartozó vezetői feladatok, a szakmai munka 
vezetése, irányítása, felügyelete és ellenőrzése, továbbá gaz-
dálkodással kapcsolatos feladatok ellátása során együttmű-
ködés a Polgármesteri Hivatallal. A Szociális Központ Kerepes 
településén látja el a feladatait. 
Foglalkoztatás időtartama,  
munkaideje, munkarendje, formája:
 Határozott idő - 5 évre szóló vezetői megbízás, 
40 óra, teljes munkaidő, 
Munkavégzés helye: Kerepes
Elvárt végzettség/képesítés:
 Felsőfokú végzettséghez kötött szakképesítés alapkép-
zés (Bsc vagy BA), Szociális munka és tanácsadás, A vezető-
re vonatkozó I/2000. (I.7.) SzCsM rendelet 3. sz. mellékletében 
meghatározott végzettségek
Elvárt szakmai tapasztalat időtartama: 5 év
A munkáltatóval, állással kapcsolatos egyéb lényeges 
információ (pl. jogviszony létesítés feltételei; próbaidő; 
illetmény/fizetés, speciális adatvédelmi tájékoztatás, 
szervezet honlap címe stb.): Az illetmény megállapítására 
és a juttatásokra a 1992. évi XXXIII. törvényben (Kjt) , valamint 
a 257/2000. (XII.26.)kormányrendelet az irányadók.
A pályázat részeként benyújtandó igazolások, 
alátámasztó dokumentumok:
 •   A Kjt. 20/A.§ (5) bekezdés b) pontja alapján a pályázó a pá-

lyázathoz csatolja arról szóló nyilatkozatát, hogy a pályáza-
ti anyagában foglalt személyes adatainak a pályázati eljá-
rással összefüggésben szükséges kezeléséhez hozzájárul.

 •   Fényképpel ellátott szakmai önéletrajz.
 •   Három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány.
 •   Hozzájáruló nyilatkozat pályázati anyagba betekintésről.
 •   Vezetői program. 
A pályázat benyújtásának határideje: 
 2024. március 1. 12:00
Állás tervezett betöltésének időpontja: 2024. április 1.
A pályázatok benyújtásának módja: 
 Postai úton vagy személyesen, Kerepes Város 
Önkormányzata címe: 2144 Kerepes, Vörösmarty 
utca 2., Kérjük a borítékon feltüntetni: KPH/513/2024, 
Intézményvezető.
A pályázat részletes kiírása megtalálható:
 kerepes.hu/intézményvezetői-pályázatot-hirdet-az-
önkormányzat oldalon.

Kerepes Város Önkormányzata pályá-
zatot hirdet közalkalmazotti jogviszony 
keretében Kerepes Város Szociális 
Alapszolgáltatási Központ INTÉZMÉNY- 
VEZETŐ MUNKAKÖR BETÖLTÉSÉRE.

Új fejezet a KVSE 
TÖRTÉNETÉBEN
Decemberben rendezték meg az első eseményt 
az új KVSE Klubházban: a Kerepesi Városi Sport 
Egyesület és az "Együtt Lenni Jó" közösség 
jótékonysági karácsonyi összejövetelén rengeteg 
egyesületi tag, hozzátartozó és támogató 
csodálhatta meg belülről is az új klubházat. 

A klubház belülről

 

ÉLETJÁRADÉK –  Eltartási, életjáradé-
ki szerződést kötnék idős úrral vagy hölgy-
gyel telekre, víkendházra, lakóingatlanra. 

Bármilyen megoldás érdekel. Keressen 
bizalommal: 06-30/715-3186

FAKIVÁGÁST, gallyazást vállalunk  
alpin tech nikával, akár elszállítással is.   
Hívjon most!  Tel.: 06-30/218-7023

APRÓHIRDETÉS 
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HITÉLET

 „Tanítványai közül sokan, amikor ezt 
hallották, így szóltak: Kemény beszéd ez: ki hallgathatja őt?  Mivel 
pedig Jézus jól tudta, hogy ezért zúgolódnak a tanítványai, így 
szólt hozzájuk: Ez megbotránkoztat titeket?” János 6, 60-61

Az Úristen 
társas lénynek teremtette meg 
az embert. Úgy alkotott minket, 
hogy vágyjunk a vele, és az 
embertársainkkal való közösségre. 
Ezért keressük, kutatjuk a 
kapcsolatokat, szomjazzuk 
azokat: ez a természetes 
közegünk. Az együttlétben, 
együttélésében teljesedünk ki. A 
kapcsolatainkban tanuljuk az 
életet, azokban gazdagodunk, 
ott leszünk igazán boldogok. 
Szóval: közösségben lenni jó.

REFORMÁTUS EGYHÁZ

Jézus azt szeretné, HA VELE MARADNÁL!

ÖKUMENÉ
EVANGÉLIKUS EGYHÁZ

M iután Jézus öt kenyérrel és két 
hallal jól lakatott 5000 férfit 
és a velük lévő számtalan nőt 

és gyermeket, roppant népszerű lett az 
érintettek körében. Meg akarták tenni 
királlyá. Mindenki álmát akarták meg-
valósítani egy olyan uralkodóval, aki in-
gyen ad – ráadásul bőséggel – eledelt. 
Amikor újra megéheztek bizony komoly 
tömegek kezdték keresni Jézust. Amikor 
pedig megtalálták, akkor leplezetlen 
őszinteséggel közölték ama elvárásu-
kat, hogy részeltesse őket mindig bősé-
ges eledelben.
 De Jézus nem ezért jött. Ő ennél töb-
bet és értékesebbet hozott, a halál felet-
ti győzelmet. Közli azt az Őt keresőkkel, 
hogy nem evilági életet jött jobbá ten-
ni, nem az életszínvonalat jött megemel-

ni, nem egy kényelmes életet jött adni, 
amelyről azt mondhatnánk, hogy boldo-
gan éltek, amíg meg nem haltak. Mert le-
hetett volna minden szép és jó, de ebben 
az esetben az ember ugyanaz a gonosz, 
hatalomra éhes, egoista, irigy, haragvó, 
bosszúszomjas lény maradt volna. Jézus 
önmagát adja, hogy megváltson minket 
és egy olyan világ számára tegyen alkal-
massá, ahol nincs halál. Amiről a hegyi 
beszédben így vall: Máté 5,5 „Boldogok 
a szelídek, mert ők öröklik a földet.”
 Az Őt kereső tömeg erre azt monda: 
bizony kemény beszéd ez!
 Nem az számít, ki jut el Jézushoz, ki 
keresi, az számít, ki marad ott! Sokan 
sokféle ok miatt mennek, vannak elvárá-
sok, tervek, elképzelések, óhajok, sóha-
jok, de Jézus sokszor nem azt adja, amit 

az emberek szeretnének. Jézus beszéde 
még a tanítványait is megbotránkoztat-
ta. Pedig Ő az Isten igazságát és akaratát 
mondta mellébeszélés nélkül.
 Isten azt tesz, amit akar és azt mond, 
amit akar. Ő Isten, aki a világot terem-
tette, aki az életet adta, aki ebből kifo-
lyólag jobban ért mindenhez, mint mi. 
Ezt valaki vagy elfogadja, vagy nem, de 
attól még a mi véleményünktől függet-
len igazság marad. Alázd meg magad 
Isten beszéde és akarata előtt! Fogadd 
el, mert Isten mondja!
 1Kor. 1, 18 „Mert a keresztről szóló 
beszéd bolondság ugyan azoknak, akik 
elvesznek, de nekünk, akik üdvözülünk, 
Istennek ereje.” 
 Jézus azt szeretné, ha Vele maradnál! 
Ne az elmenőkhöz csatlakozz! Egyedül 
Jézusnál van a legfontosabb, az örök élet 
titka!
	 Református	istentisztelet	minden	
vasárnap	9.00-kor	az	új	Gyülekezeti	
Központunkban.

Koncz Zoltán református lelkész

A tyánk ezért az örömért alkot-
ta meg a kis és nagy családokat. 
A vér szerintieket, a szülő-gyer-

mek, testvér-testvér, rokon-rokon kap-
csolatokat, és a lelkieket, a nagyobb kö-
zösségeket, amelyek túllépik a vérségi 
határokat. Ilyen nagyobb család a gyü-
lekezet, az egyház. Noha azt mi embe-
rek alkotjuk, eredetileg az mégiscsak 
Isten teremtése. Bár tökéletlennek, erőt-

lennek tűnik, Isten 
kegyelméből még-
is betölti rendelte-
tését, „üdvház” va-
lóját.
 Ahogyan sokan, 
sokfélék vagyunk, 
úgy a közössége-
ink, gyülekeze-
tink is sokfélék. 
Különböző feleke-
zetekben, szoká-
sokkal éljük meg 
hitünket. Ezek a 
különbözőségek azonban csak annyira je-
lentősek, mint a szivárványnak színei: 
sokfélék, külön-külön is gyönyörűek, de 
voltaképpen együtt, és csakis együtt al-
kotják a fény természetes színét. 
 Az ökumené, az egységre törekvés, 
pontosabban az egység, a Krisztus csa-
ládjához való tartozás megélése ezt a ter-
mészetes, és mégis csodálatos közössé-
get, családot testesíti meg. Idén januárban 
is megéljük ezt a csodát a templomaink-
ban, imaházainkban, kápolnáinkban. 
Sokan, sokfélék fogjuk együtt, egy szív-
vel, egy lélekkel dicsérni az Urat, megél-
ni összetartozásunkat. 

 Minden találkozásban gazdagodunk. 
Isten családjára ez különösen is igaz. Az 
alkalmainkon maga Jézus Krisztus is je-
len lesz. Ő ígérte: „ahol ketten vagy hár-
man összegyűlnek az én nevemben, ott 
vagyok közöttük” (Mt 18,20).
 Közösségben lenni, egymással és az 
Úrral találkozni jó, igen jó. Békességet, 
boldogságot, szeretetet, teljességet ad raj-
ta keresztül az Úr. Ezért hívunk örömmel 
mindenkit ennek megélésére. Szeretettel 
várunk mindenkit Isten gyermekei-
nek szabadságára! Erre vagyunk elhív-
va, szeretve! Áldott találkozásokat kívá-
nunk! Eszlényi Ákos evangélikus lelkész

Advent 3. 
vasárnapján, 
2023. decem-
ber 17-én – a 
kerepesi egyház-
község szervezé-
sében – a kialakult 
hagyomány sze-
rint rendezték meg 
az Adventi koncer-
tet, amely a város 
központi rendezvé-
nyéhez, a Mindenki 
karácsonyához kapcsolódva, fél ötkor 
kezdődött. A zsúfolásig megtelt temp-
lomban a közönséget az est házigazdája, 
Somorjai Péter, a település katolikus egy-

Az „Együtt Lenni Jó” közösség fia-
taljai 2023. december 16-án tartották meg 
az év utolsó programját és ezen a délutá-
non gyújtották meg az adventi koszorún 
a harmadik gyertyát. A program különle-
gessége volt, hogy a Kerepesi Városi Sport 
Egyesülettel közösen szervezték az ünnep-
séget. A jótékonysági karácsonyi össze-
jövetelt az új KVSE Klubházban rendez-
ték. Az „Együtt Lenni Jó” csapata egy kis 
meglepetéssel is készült a sportegyesület-
nek. Ajándékukon – amely kikerülhet az új 
sportház falára – a közösség mottója szere-
pel: Együtt lenni jó! 

December 24-én délután Kerepes 
mindkét templomában megnézhették a hí-
vek és az érdeklődők a pásztorjátékot, 
Jézus születésének történetét.
 A Szent László-templomban, Szilas-
ligeten négy órakor, míg a Szent Anna-
templomban fél ötkor kezdődött az elő-
adás. Nagy öröm, hogy a gyermekek – a 
közösség tagjaként – évről évre boldogan 
vállalják a szereplést.
 A katolikus egyházközség vezetősége 
köszöni a szülőknek, a szereplő gyerme-
keknek, a felkészítőknek és a pásztorjáték-
ban segítőknek az áldozatos szolgálatot!

HITÉLET

KÖZÖSEN  
GYÚJTOTTAK  
GYERTYÁT 

Jézus születésének 
történetét adták 
elő A VÁROS KÉT 
TEMPLOMÁBAN

ADVENTI ORGONAKONCERT  
a Szent Anna-templomban 

házközösségének tagja köszöntötte, majd 
Frajna András nyugalmazott plébános ad-
venti gondolatai következtek. Az idei év 
„sztárfellépői” az egyházközség kánto-

rai és a templom szkólájának 
tagjai voltak. Lencse Balázs, 
Lobmayer Márton, Rólik Imre 
és Gábor Péter igazi zenei él-
ményt nyújtottak orgonajáté-
kukkal. Krieger Balázs pedig 
gitáros kíséretével járult hozzá 
az ünnepi zenéléshez. A kon-
certet a közönséggel együtt 
énekelt Mennyből az angyal 
zárta.

Az adventi koncert „sztárfellépői”  
az egyházközség kántorai  
és a templom szkólájának tagjai voltak

Zsúfolásig  
megtelt a templom 

Frajna András nyugalmazott plébános

A pásztorjáték szereplői 

Krieger Balázs és Lencse Balázs

Együtt lenni jó programot  
a KVSE Klubházában rendezték 
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Fenyőfák elszállítása 
A Vertikál Group Zrt. Kere-
pesen a fenyőfák elszállítására 
két időpontot adott meg. Január 
23-án már volt egy gyűjtés, 
legközelebb február	20-án 
lesz szállítás. 
 A fákat az ingatlanok előtt 
könnyen észrevehető módon 
helyezzék el, odafigyelve arra, 
hogy a fák ne akadályozzák a 
gyalogos közlekedést, a parko-
lást és a gépjárműforgalmat.
A KOMMUNÁLIS HULLADÉK-
SZÁLLÍTÁS PÉNTEKI  
NAPOKON TÖRTÉNIK!

Házhoz menő lomtalanítás
Évente egy alkalommal törté-
nik (társasházak esetében az 
évente egy alkalom társashá-
zanként értendő). A lomtala-
nítás az ingatlantulajdonossal 
előre egyeztetett időpontban 
valósul meg és a háztartásban 
keletkezett lom háztól törté-

nő elszállítására korlátozódik 
(pl.: feleslegessé vált haszná-
lati tárgyakra, eszközökre, bú-
torokra). A nagy darabos lom 
(pl. bútor) kivételével a kisebb 
méretű anyagok a hatékonyabb 
elszállítás és szétszóródás 
megakadályozása érdekében 
kizárólag bezsákolva, kötegel-
ve kerülnek elszállításra.

Nem tartoznak a lom- 
talanítás körébe, így nem  
kerülnek elszállításra:
   •    gally, salak, trágya, szalma, 

egyéb növényi és állati hul-
ladék, építési, bontási hulla-
dék, egyéb mezőgazdasági, 
ipari hulladék, elektromos és 
elektronikai készülékek, (pl. 
TV-készülék, hűtőgép stb.) 

   •    veszélyes hulladékok, gumi-
abroncs, akkumulátor, fes-
tékes doboz, fáradt olaj, kát-
rányszármazékok, pala stb. 

   •   heti	hulladékszállítás	kö-

rébe	tartozó	háztartási,	vala-
mint	gazdálkodói,	vállalko-
zói	tevékenységből	származó	
hulladék (kommunális hulla-
dék, szelektíven gyűjthető cso-
magolási hulladék). 
	 Az	elszállítás	feltétele,	
hogy	ingatlanonként	egy	al-
kalommal	2	m3-nél	ne	legyen	
több	a	kihelyezett	hulladék.
 Az évi egy alkalommal 
igénybe vehető lomtalanításért 
külön nem kell fizetni, annak 
díját a hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatási díj tartalmaz-
za. A	lomtalanítás	nem	kon-
ténerben	történik.

Újrahasznosítható  
hulladékok gyűjtése 
(szelektív hulladékgyűjtés)

Önnek csak annyit kell ten-
nie, hogy az elszállítás napján 
reggel 6.00 óráig áttetsző mű-
anyag zsákban vagy az erre a 
célra biztosított hulladékgyűj-
tő edényben, illetve kötegelve 
kihelyezi az ingatlana elé a kö-
vetkező elkülönítetten gyűjtött 
anyagokat:
   •    műanyag (pl. PET palack, 

öblített tejfölös, joghurtos 
doboz, műanyag zacskó, fó-
lia, reklámtáska, PP, HDPE 
jelzésű flakonok), 

   •   	papír (újságpapír, szórólap, 
irodai papírhulladék, tiszta 
csomagolópapír),

   •    Tetra-Pak italkartonos-do-
bozok (laposra taposva), 

   •    fém (alumíniumos italos do-
bozok, alufólia, fém konzer-
ves doboz),

   •    polisztirol (pl. csomagolás-
ból származó hungarocell).

Amennyiben az edényzet mérete 
nem elegendő az ingatlanon kelet-
kező fenti felsorolásnak megfelelő 
csomagolási hulladékoknak, úgy 
az edényzet mellé további átlátszó 
zsákban is kihelyezhető.

FONTOS:	Kérjük,	hogy	a	
szelektíven	előválogatott	hul-
ladékok	közé	ÜVEGET	NE	
HELYEZZEN!	Mindig	gon-
doljon	arra,	hogy	minden	
hulladékunkkal	emberek	dol-
goznak.	Lehetőség	szerint	az	
újrahasznosítható	anyagok	
tisztán,	laposra	taposva/haj-
togatva	kerüljenek	a	gyűjtő-
zsákba!

A komposztálható  
hulladékok gyűjtése  
(zöldhulladék gyűjtése)
A	zöldhulladékot	tavasztól	
őszig,	április	1.	és	november	
30.	között	szállítják	el	a	lakó-
ingatlanokról.

A levágott füvet és egyéb 
lágyszárú növényeket Társa-
ságunk megfelelő teherbírá-
sú, VERTIKAL emblémá-
val ellátott BIOLÓGIAILAG 
LEBOMLÓ zsákban (1 db 
zsák max. 25 kg), illetve ma-
ximum 70 cm hosszú és 50 
cm átmérőjű kötegekben ösz-
szekötve szállítja el az ingatlan 
elől. A	nem	megfelelő	mére-
tű	és	mennyiségű,	rendezet-
lenül	kihelyezett	ágnyese-
déket	társaságunk	dolgozói	
nem	fogják	elszállítani! A 
VERTIKAL emblémával ellá-
tott, biológiailag lebomló zsá-
kok (gyűjtési alkalmanként 1 
db) átvétele a helyi ügyfélszol-
gálatokon történik.
	 FONTOS:	Kérjük,	a	
komposztálható	hulladékot	
úgy	helyezze	ki,	hogy	az	a	
közterületet	ne	szennyezze!	
A	zsákban	kihelyezett	zöld-
hulladék	közé	kommunális	
hulladék	NEM	kerülhet.

FEBRUÁR MÁRCIUS ÁPRILIS
9., 23. 8., 22. 5., 19.

ÁPRILIS MÁJUS JÚNIUS

12., 26. 10., 24. 7., 21.

MÁJUS JÚNIUS
3., 17., 31. 14., 28.

2024. évi hulladékszállítási  
tájékoztató – ELSŐ FÉLÉV

Ügyfélszolgálataink  
elérhetőségeit megtalálja  
a www.vertikalgroup.hu 
oldalon!

ELÉRHETŐSÉGEINK:
 +36-28/561-200
 ugyfelszolgalat.ek@  
 vertikalgroup.hu 

HÍREK

Télűző fenyőfa égetés
Nagy siker övezte a már-már tradicioná-
lisnak nevezhető negyedik kerepesi fe-
nyőfaégető, télűző ünnepségünket, ame-
lyet a Templom utca végében rendeztünk 
meg.  Már napokkal korábban elkez-
dődött a karácsonyfák összegyűjtése. 
Springer Friedrich szervezésében több 
kerepesi utcából gyűjtöttük össze a fe-
nyőfákat. Január 13-án 17 órakor meg-
gyújtottuk a télűző tüzet, és a lakosság 
segítségével elégettünk több tucat fát. A 
programon résztvevő gyermekek közvet-
lenül megtapasztalhatták a tűz erejét, és 
láthatták, hogy milyen veszélyessé válhat 
egy lángoló fenyőfa, ami lakásban meg-
gyulladva akár az egész ingatlan leégé-
séhez is vezethet. Az ismeretek átadása 
mellett szórakozásra és természetesen egy 
kis megvendégelésre is sort kerítettünk: 
a megszokott Márton-napi recept alapján 
készült libazsíros kenyérrel, forralt bor-
ral és gyümölcsös forró teával kínáltuk a 
résztvevőket. Élő zenéről a korábbi alpol-
gármester és képviselő, Gombkötő Róbert 
és társai gondoskodtak. Ahogy a tűz pa-
rázslott, még sokáig beszélgettünk egy-

egy pohár ital mellett és bár a telet nem, 
de a gondokat elűztük egy kis időre.

Újraindul az  
ingyenes lakossági LED-
csereprogram
A NÖK ismét meghirdeti a 2023-ban 
nagy sikerrel zárult zöld programot. A 
csereprogram segítségével tavaly több 
ezer égőt adtunk át a kerepesieknek. 
A nemzetiségi önkormányzatnak eb-
ben az évben is sikerült megállapodnia 
az izzókat ingyenesen biztosító CYEB 
Energiakereskedő Kft.-vel, hogy a nagy 
érdeklődésre való tekintettel Kerepesen 
ismét elindíthassák a programot, amely-
ben most azok vehetnek részt, akik koráb-
ban még nem pályáztak vagy valamilyen 
egyéb oknál fogva kimaradtak az izzó-
cseréből. Február 15-ig lehet regisztrálni!

TUDNIVALÓK:
   •    Mindenkinek jár, és nem csak kerepesi 

lakcímmel lehet igényelni, hanem akár 
Szegedre is lehet kérni, ha a NÖK-től 
veszik át az égőket.

   •    Nem kell leadni semmiféle égőt cseré-
be, a cél, hogy kicseréljék hagyományos 
égőiket modern fényforrásra, amelyet 
mi ingyen adunk át önöknek.

   •    Nem csak németek vehetnek részt a 
programban! Jelentkezhet bárki, akinek 
van elektromosáram-mérője, csak vil-
lanyszámla kell hozzá, amellyel igazolja, 
hogy mekkora a fogyasztása. 

   •    Átlagos havi 100 kW-os fogyasztás mel-
lett, 10-15 darab LED égőre lehetnek jo-
gosultak. 

   •    A NÖK segít a regisztráció kitöltésé-
ben is.

 További részletes információ Springer 
Friedrich képviselő Facebook-oldalán és az 
„Ingyen LED esemény oldalon” található. 

Decemberben történt
A Mindenki karácsonya városi ünnep-
ségen mi is részt vettünk, ahol tánc-
cal mutatkozott be a Kerepesi Német 
Kultúregyesület.

Az Új Kerepesi  
Polgárőrség támogatása 
A NÖK – szerény anyagi lehetősé-
gei ellenére – támogatja az Új Kerepesi 
Polgárőrséget, és erre buzdít mindenkit 
a településen. Ne feledjük, a közbizton-
ság közös érdek és közügy! A polgárőrök 
munkáját becsüljük meg: szabadidejüket 
feláldozva szolgálják a várost!

Készülünk a június 9-i  
önkormányzati választásokra
A NÖK képviselőinek is a június 9-i vá-
lasztások előtt be kell jelenteni indulási 
szándékukat. Azok indulhatnak, akik ma-
gukat német kötődésűnek érzik és vállal-
ják a feladatot az elkövetkező öt évre. De 
ahogy a települési választáson is, a helyü-
ket csak októbertől foglalhatják el.

181 éve született Wéber Ede
Wéber Ede 1843. január 11-én szüle-
tett Baselben. Ő nem csak Helvécia tele-
pülés, hanem Szilasliget, azaz Helvécia-
telep megalapítója is volt egyben. Svájci 
származású pedagógus és nemzetgaz-
dász, aki irodalommal is foglalkozott. 
Wéber Edének köszönhető, hogy több ne-
ves költőnk verse megjelenhetett németül 
is.  A korábbi svájci nagykövet, Christian 
Mühlethaler ígéretet tett arra, hogy meg-
keresi Petőfi Nemzeti dal című versét 
Wéber fordításában. Ennek apropóján a 
NÖK jó lehetőséget lát egy svájci-magyar 
testvértelepülési kapcsolat kialakításához, 
hiszen van a kötődésnek alapja, amely-
re építhetünk. A korábbi nagykövet úr tá-
mogatásáról biztosított bennünket. Wéber 
Ede 1882-ben Kerepesen örökölt birtokot 
és 1910. október 29-én bemutatta tervét, 
a Kispolgárok Otthona Helvécia Telepet, 
amely az 1940-es évektől Szilasliget né-
ven szerepel. Wéber Ede emlékét a NÖK 
tovább őrzi, hisz Szász Andor gyűjtési ha-
gyatékát özvegyétől, Jutkától átvettük és 
tovább kutatjuk. Wéber, aki bíróként sze-
repet vállalt Kerepes Község Képviselő-
testületének munkájában is, 1935. márci-
us 24-én, 92 éves korában hunyt el, és itt is 
helyezték el örök nyugalomra.      
Springer Friedrich Horst a NÖK és Kerepes képviselője

NEMZETISÉG

A NÖK HÍREI

Jegyvétellel kapcsolatos információ a Kistarcsai  
Humor Est Facebook oldalán vagy az alábbi  

telefonszámon érhető el: 06-20-955-5123.
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SZERVUSZ, KEREPES
KEREPES VÁROS KÖZÉLETI TÁJÉKOZTATÓ LAPJA
Megjelenik a hónap közepén. 

Kiadó: Polgár Gyula egyéni vállalkozó, 1173 Budapest, Székicsér u. 15.
Felelős szerkesztő: Polgár Gyula, gyulapolgar56@gmail.com, 
+36-30-955-7581, Korrektor: Koczka Réka
Nyomda: PHARMA PRESS Kft., 1033 Budapest, Szőlőkert utca 4/a.
Felelős vezető: Arany László Tamás ügyvezető igazgató
Megjelenik 4500 példányban.
A szerkesztőség fenntartja a jogot, hogy a beküldött írásokat a tartalom lényegi  
megváltoztatása nélkül, szerkesztett formában közölje. A lapban megjelent cikkeket  
a Kiadó írásbeli engedélye nélkül másolni, a lapot utánnyomni, sokszorosítani tilos.  
A lapban megjelenő hirdetések tartalmáért a Kiadó nem vállal felelősséget.

Kerepes-Vet
Állatorvosi rendelő • Állatpatika
2144 Kerepes, Szabadság út 65. (3-as főút)
Hétköznap: 900-2000, szombaton 900-1230

+36-30/44-999-18, +36-28/490-369 
Tarcsa-Vet

Állatorvosi rendelő • Állatpatika
2142 Nagytarcsa, Rákóczi u. 71. 
(Petőfi utcáról nyílik)
Hétköznap: 1300-1900

+36-30/43-999-75, +36-28/533-727 

Kerepes

nagytarcsa

www.kerepesvet.hu • Facebook: KerepesVet • e-mail: info@kerepesvet.hu
Kívánságra házhoz megyünK!

Dr. horváth Bánk
Dr. Barbara zacharewicz

Dr. Berényi evelin
Dr. Fülöp Dorottya

Dr. Plaszkony adrienn
Dr. Ujvárossy Petra

Dr. henter áron
Dr. Paul róbert

GÉPKÖLCSÖNZŐ
ÉPÍTŐIPARI ÉS KERTI GÉPEK BÉRBEADÁSA

FŐ SZEZONÁLIS GÉPEINK:
• ágdarálók (különböző méretben)
• vésőgépek
• guruló állványok
• födémfúrók
• földmunkagépek
• beton és falcsiszolók
HA-KOS Kft. 2144 KEREPES, SZABADSÁG ÚT 77.

Nyitvatartási idő: H-P: 7-17; Sz: 8-12
Tel.: +36 (30) 9-482-163

VízVezetékszerelés • duguláselhárítás

Ingyenes kiszállás, munkavégzés esetén. Nyugdíjas kedvezméNy!

fürdőszobák  
felújítása, átalakítása

mosdók, mosogatók, WC-k,  
WC-tartályok javítása, cseréje,  

mosógépek bekötése, kádak cseréje,  
rövid határidővel, garanciával

sebők richárd egyéni vállalkozó
Kisebb munKáKat is vállaloK!

06-30-353-99-03

kerepesen!

Nap 19 Kft.

Felújításhoz, építkezéshez:
Szigetelőanyagok: Homlokzati szigetelés

Üveg- és Kőzetgyapot, Vízszigetelés
Gipszkarton, -Profilok, -Kiegészítők
Glettelőanyagok, Vékonyvakolatok

Külső vakolatok, színezők
Festékek, Lazúrok, Zománcok, Tetőfóliák

2144 Kerepes, Szabadság u. 105.
06-28/490-613 • 06-30/991-3027

www.nap19.hu • nap19kft@gmail.com

Nyitvatartás
Hétfőtől-Csütörtökig: 8-16 óráig

Péntek, Szombat,  
Vasárnap: zárva

VILLANYSZERELŐ
 környékbeli szakember vállal: HIBAELHÁRÍTÁST,  ZÁRLATKERESÉST

EGYEDI LÁSZLÓ

... és kisebb, (csip-csup) villany szerelési munkákat  
pl.: biztosítéktábla, kapcsoló, konnektor, falilámpa, csillár, 
kapucsengő, tűzhely, hőtárolókályha szakszerű cseréjét, 

javítását, RövId HATÁRIdővEL, gARAncIÁvAL.
HAJDU/AQUASTIC BOJLER SZUPERSZERVÍZ!

Hívd apát! 

Vízkőtelenítés, anódrúd csere, időszakos karbantartás, javítás, gyorsan, precízen,  
saját alkatrészraktárról, azonnal a helyszínen.

25-éves szakmai rutinnal,  korrekt árakkal, profi felszereltséggel, kulturált (füst és alkohol-
mentes) megjelenéssel várom szíves megrendelését munkaidőben: H-P: 8-16 óráig.

 Tel.:  06-20-329-31-36                 egyedivillany
Munkavégzés esetén ingyenes kiszállás! ÁFa Mentes szerelő!

:



RH dental
Minőségi fogászati szolgáltatások

R.H.Dental
Fogorvosi rendelők  
és fogtechnikai laboratórium

Kistarcsa, Árpád vezér u. – Szt. László u. sarok

Bejelentkezés: 06-28-472-400 (munkaidőben)
06-30-251-61-60 és 06-30-823-34-64 (non-stop)

rhdental@rhdental.hu • www.rhdental.hu • www.szajapolas.com

KISTARCSAI PRIVÁT RENDELÉSÜNK:
Dr. Répay Klára – hétfő és szerda: 16-20 óráig

DR. FARCZÁDI TÍMEA – kedd  8.30-12, szerda: 8.30-12,  
csütörtök és péntek: 14-20 óráig 

VÁRJUK KEDVES PACIENSEINKET FOGORVOSI RENDELŐNKBEN!
Extra minőségű fogpótlások kedvező áron (cirkon hidak)

Konzerváló fogászat és felnőtt fogszabályozás
Fogászati lézeres megoldások: gyökérkezelés, fogfehérítés, afta, herpesz

AKCIÓS ÁRON CIRKON HIDAK ÉS IMPLANTÁCIÓK!

Épít? Felújít? AlAptól A tetőig vegyen mindent egy helyen

Akár 50 %-os állAmi támogAtássAl tAvAszi Akcióink keretÉn belül!

Kistarcsa, 
Móra Ferenc utca 81.

Kérdése van? Hívjon minket!

06-20/561-1050 

www.kocsistuzep.hu • info@kocsistuzep.hu

www.facebook.com/kocsis.tuzep.kistarcsa

Keressen minKet  
a FacebooKon is!

már banKKártyával is Fizethet!A                                tAgjA. 

Nyitvatartás: 
H-P: 7.00-16.00
szo: 7.30-12.00

cserepek

térkövek

falazótégla
• Zsalukövek
• Falazóelemek

• Habarcsok, vakolatok

• Cserepek
• Kéményrendszerek

• Térburkolatok

• Szigetelőanyagok

Minden,  
ami építőanyag

Hő  
és víz- 

szigetelő  
termékek

tüzifa készletről  
folyamatosan elérHető!


